
PROTOKÓŁ NR IV/2024 

z IV sesji Rady Powiatu w Nowym Dworze Gdańskim VII kadencji 

z dnia 4 lipca 2024 r. 

 

Rozpoczęcie: 09:00    Zakończenie: 09:45 

 

Obrady rozpoczęto od wysłuchania Hymnu Rzeczypospolitej Polskiej. 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Pan Zbigniew Ptak, Przewodniczący Rady otworzył obrady IV sesji Rady Powiatu VII 

kadencji w 2024 r. informując, iż sesja zwołana została na podstawie art. 15 ust. 7 ustawy  

z dnia 5 czerwca 1998 r.  o samorządzie powiatowym (t. j. Dz. U. z 2024 r., poz. 107). 

Pan Zbigniew Ptak, Przewodniczący Rady przywitał przybyłych na obrady. 

Stwierdzenie obecności co najmniej połowy ustawowego składu rady. 

 

Pan Zbigniew Ptak, Przewodniczący Rady na podstawie listy obecności stwierdził,  

że w sesji uczestniczy 14 radnych, 1 nieobecny – Pan J. Gross (dokument stanowi 

załącznik do protokołu) i sesja jest prawomocna. Następnie odczytał proponowany porządek 

obrad (dokument stanowi załącznik do protokołu).  

 

Następnie Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad porządkiem obrad. 

 

1.1 Głosowanie: 14 za (1 nieobecny – Pan J. Gross). 

 

2. Rozpatrzenie projektów uchwał oraz podjęcie uchwał w sprawach: 

2.1 Kontynuacji członkostwa w Stowarzyszeniu Lokalna Grupa Rybacka – Rybacka 

Brać Mierzei. (dokument stanowi załącznik do protokołu) 

Pan Zbigniew Ptak, Przewodniczący Rady Powiatu poprosił Panią Barbarę Ogrodowską, 

Starostę Nowodworskiego o przedstawienie projektu uchwały. 

Pani Barbara Ogrodowska, Starosta Nowodworski przedstawiła projekt uchwały. 

Pan Zbigniew Ptak, Przewodniczący Rady Powiatu zapytał, czy są pytania bądź uwagi. 

Pan Andrzej Sobociński, Radny zapytał o powody z jakich w dwa dni została procedowana 

sesja nadzwyczajna. 

Pani Barbara Ogrodowska, Starosta Nowodworski przedstawiła stosowne wyjaśnienia. 

Pan Andrzej Sobociński, Radny zapytał o zmiany w inwestycjach oraz powód, dlaczego 

dokumenty nie były procedowane na komisjach. 

Pani Barbara Ogrodowska, Starosta Nowodworski zaproponowała aby dokładniej 

pochylić się nad tą sprawą w kolejnych podpunktach projektów uchwał. 

Pan Zbigniew Ptak, Przewodniczący Rady Powiatu ponownie zapytał, czy są pytania bądź 

uwagi. 



Nie zgłoszono.  

Wobec powyższego poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

2.1 Głosowanie: 14 za (1 nieobecny – Pan J. Gross). 

Uchwała została podjęta.  

2.2 Zmiany Uchwały Nr V/42/2019 Rady Powiatu w Nowym Dworze Gdańskim z dnia 

18 czerwca 2019 r. w sprawie ustalenia Regulaminu wynagradzania nauczycieli 

zatrudnionych w szkołach i placówkach oświatowych prowadzonych przez Powiat 

Nowodworski z późniejszymi zmianami. (dokument stanowi załącznik do protokołu) 

Pan Zbigniew Ptak, Przewodniczący Rady Powiatu poprosił Pana Lubomira Głowackiego, 

Wicestarostę Nowodworskiego o przedstawienie projektu uchwały. 

Pan Lubomir Głowacki, Wicestarosta Nowodworski przedstawił projekt uchwały. Poprosił 

również o usunięcie z  tabeli cudzysłowu po kwocie 150,00 zł. w wierszu „opiekun stażu”. 

Pani Barbara Ogrodowska, Starosta Nowodworski dodała, że Związki Zawodowe 

zaopiniowały pozytywnie propozycje przedłożonych zmian. 

Pan Zbigniew Ptak, Przewodniczący Rady Powiatu zapytał, czy są pytania bądź uwagi. 

Nie zgłoszono.  

 

Wobec powyższego poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

2.2  Głosowanie: 14 za (1 nieobecny – Pan J. Gross). 

Uchwała została podjęta.  

2.3 Zmiany budżetu Powiatu Nowodworskiego na 2024 rok. (dokument stanowi 

załącznik do protokołu) 

Pan Zbigniew Ptak, Przewodniczący Rady Powiatu poprosił Panią Barbarę Kamińską, 

Skarbnika Powiatu o przedstawienie projektu uchwały. 

Pani Barbara Kamińska, Skarbnik Powiatu przedstawiła projekt uchwały. 

Pan Zbigniew Ptak, Przewodniczący Rady Powiatu zapytał, czy są pytania bądź uwagi. 

Pan Andrzej Sobociński, Radny zadał pytanie jaki sprzęt Zarząd zamierza zakupić  

oraz dlaczego nie ma dostępnej na ten temat informacji. 

Pani Barbara Ogrodowska, Starosta Nowodworski przedstawiła stosowne wyjaśnienia. 

Pan Andrzej Sobociński, Radny zadał pytanie o kwotę jaką Zarząd chce przeznaczyć  

na doposażenie. 

Pani Barbara Ogrodowska, Starosta Nowodworski przedstawiła stosowne wyjaśnienia. 

Pan Kamil Bemowski, członek Zarządu Powiatu uzupełnił wypowiedź Pani Starosty, 

składając dodatkowe wyjaśnienia. 

Pan Andrzej Sobociński, Radny odniósł się do przedstawionych informacji. Wyraził swoje 

niezadowolenie i krytykę do planowanych inwestycji. Pan Radny nawiązał również  

do zimowego utrzymania dróg.  



Pan Tadeusz Doliński, Przewodniczący Komisji Budżetowo – Samorządowej wyraził 

chęć zabrania głosu, zwracając się do Radnego, Pana Andrzeja Sobocińskiego z prośbą  

o nieutrudnianie prowadzenia obrad sesji, aby pozwolił pracować nowo wybranej Radzie 

Powiatu. 

Pan Zbigniew Ptak, Przewodniczący Rady Powiatu przywołał Radnych do porządku. 

Poprosił, aby dyskusje były związane z omawianą tematyką sesyjną. Następnie oddał głos 

Panu Michałowi Ambroziakowi, członkowi Zarządu Powiatu. 

Pan Michał Ambroziak, członek Zarządu Powiatu odniósł się do wypowiedzi Radnego, 

Pana Andrzeja Sobocińskiego w tematyce doposażenia Powiatu Nowodworskiego  

w niezbędny sprzęt. 

Pan Zbigniew Ptak, Przewodniczący Rady Powiatu również wyraził swoje stanowisko  

w tematyce doposażenia sprzętu. 

Pan Lubomir Głowacki, Wicestarosta Nowodworski odniósł się do dyskusji, zapewniając, 

iż zakup sprzętu zostanie dokonany po przedstawieniu Radzie Powiatu propozycji, z dużą 

rozwagą, skupiając się na tym co dobre i najbardziej niezbędne. Pan Wicestarosta odniósł się 

do zakończonych inwestycji, m.in. chodników, które wymagają odchwaszczania. Nowo 

poczynione inwestycje zaczynają niszczeć i należy o to zadbać. 

Pan Zbigniew Ptak, Przewodniczący Rady Powiatu poprosił o zakończenie dyskusji. 

Pan Andrzej Sobociński, Radny zadał pytanie o odrzucone, zabezpieczone środki  

na budowę drogi w Rakowiskach. 

Pani Barbara Ogrodowska, Starosta Nowodworski wyjaśniła, że zadanie nie zostało 

usunięte. W budżecie zawarta jest propozycja angażu finansowego tak, aby możliwe było 

rozliczenie zadań. 

Pani Barbara Kamińska, Skarbnik Powiatu złożyła wyjaśnienia. Środki przeznaczone  

na Rakowiska, zostały przeniesione na bieżące remonty. 

Pan Andrzej Sobociński, Radny kontynuował wypowiedź, zadając pytanie gdzie 

rozdysponowane zostały środki zabezpieczone w budżecie na budowę drogi w Rakowiskach. 

Pani Barbara Ogrodowska, Starosta Nowodworski wyjaśniła, że pozycja, o której mówi 

Pan Radny Sobociński nie jest przedmiotem dzisiejszej zmiany. 

Pani Barbara Kamińska, Skarbnik Powiatu powiedziała ”Szanowni Państwo, rzeczywiście 

jeżeli chodzi o Rakowiska, wystąpiły one w budżecie, ale koszt szacowany całego zadania 

wynosi 1.300.000,00 zł. Takich środków w budżecie nie mieliśmy zabezpieczonych.  

W budżecie zostało zaplanowane na ten cel 200.000,00 zł. Te 200.000,00 zł. zostało 

przeniesione uchwałą Rady Powiatu 12 kwietnia 2024 r. także ta pozycja już tam nie 

występowała. Zostały one już wcześniej przesunięte. Dziękuję.” 

Pan Zbigniew Ptak, Przewodniczący Rady Powiatu zakończył dyskusję. Wobec 

powyższego poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

2.3  Głosowanie: 13 za (1 wstrzymujący – Pan A. Sobociński, 1 nieobecny – Pan J. Gross). 

Uchwała została podjęta.  

2.4 Zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Nowodworskiego na lata 2024-

2040. (dokument stanowi załącznik do protokołu) 



Pan Zbigniew Ptak, Przewodniczący Rady Powiatu poprosił Panią Barbarę Kamińską, 

Skarbnika Powiatu o przedstawienie projektu uchwały. 

Pani Barbara Kamińska, Skarbnik Powiatu przedstawiła projekt uchwały. 

Pan Zbigniew Ptak, Przewodniczący Rady Powiatu zapytał, czy są pytania bądź uwagi. 

Nie zgłoszono.  

Wobec powyższego poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

2.4  Głosowanie: 13 za (1 przeciw – Pan A. Sobociński, 1 nieobecny – Pan J. Gross). 

Uchwała została podjęta.  

3. Zakończenie obrad. 

Przewodniczący Rady Powiatu zamknął obrady Rady Powiatu w Nowym Dworze 

Gdańskim. 

 

Protokołowała: M. Łojko 

PRZEWODNICZĄCY RADY 

(-) 

Zbigniew Ptak 

 


